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1. Godkendelse af referat 
 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
godkendt 
 

3. Timefordelingsplan 
 
Annette gennemgår timefordelingsplanen 
Der er en større ændring ift 3. årg i dansk hvor UVM har nedjusteret minimumstimetallet 
for dansk ift dette skoleår. Der er flyttet 0,5 lektion til engelsk og 0,5 til de praktisk-musiske 
om ugen. 
På 5. årg er der lagt 1 time i madkunstskab – det betyder at de vil få to lektioner i 2. halvår 
svarende til 40 timer om året samlet set. Når der skal findes en time til madkundskab skal 
den jo findes blandt de øvrige fag. Ledelsens oplæg for medarbejderne var at tage den ene 
time idræt om ugen. På 5. årg har de svømning – hvilket tæller som idræt. Det ville lærerne 
ikke. Derfor er der nu taget 0,5 time fra kristendom og 0,5 fra billedkunst. Det betyder at 
der er 1 time kristendom i et halvår og en times billedkunst i et halvår. 
I ungeskolen læser vi lidt over på nogen af de vejledende timetal på nogen fag. Ungeskolen 
har ikke ment der skal ændres på hvilke fag der er prioriteret i den nuværende struktur. 
 
Skolebestyrelsen godkender den fremlagte timefordelingsplan 
 

4. Elevråd 
 
Rikke har holdt møde med de to medarbejdere Tine og Janni, der står for elevrådet, med 
henblik på at få gode råd til, hvordan vi kvalificere samarbejdet med elevrådet. 



 

 

Da det kan være svært at deltage i møder i løbet af skoledagen er forslaget at bestyrelsen 
kan få et kvarter på hvert elevrådsmøde hvor de kan deltage online. Det kan så evt gå på 
skift blandt bestyrelsens medlemmer. Det afprøves fra næste møde. 
Mister man kontinuiteten hvis det går på skift – måske det skal være et mindre udvalg der 
har opgaven i stedet for hele bestyrelsen. Det vedtages at det som udgangspunkt er Rikke, 
Anja eller Jesper der deltager. 
Elevrådsreferaterne sendes til Rikke som så videresender til den øvrige 
bestyrelsesmedlemmer. 
Vigtigt med at vide det i god tid det gør det nemmere at finde plads i kalenderen. 

  

5. Orientering om ”corona-skolen” ved Annette og Lise 
 
Vi er startet med den nye del af genåbningen hvor 5. – 9. er inde 50 % af tiden -skiftevis en 
uge ad gangen. Samtidig er der fålærerprincip. Der er derfor reduceret i antallet af 
medarbejdere der er omkring en klasse. Eleverne skal holde sig i egne klasser. De lærere 
der ikke har deres fag i en klasse ift fålærer videregiver materialer mm til de lærere der så 
er der så fagene ikke forsvinder helt. 
Der er rullende og forskellige indgangsdøre for klasserne. Klasserne er fordelt i skolens 
lokaler ift afstand. 
5., 6. og 9. år er inde den samme uge og 7. og 8. årgang er inde sammen. 
Der er reduceret i timetallet så alle har fri kl 14 – 0. til 3. fri som hidtil. 
Medarbejderne bytter lidt med hinanden så der er mulighed for nogle gange at få flere 
timer i træk og muligheder for at kunne være ude / andre steder. 
Det kører indtil der kommer en ny melding. 
 
Ift test: 
Der kommer test på skolen for elever 5. – 9. klasse. Det kører første gang på torsdag. Det 
er kun elever med samtykke hvis de er under 15 år der må testes. Vi indretter testcenter i 
drengesalen. Der kommer en plan for hvilke klasser der skal testes hvornår så vi undgår 
flaskehalse. 
Medarbejdere testes i samme setup. 
Vi ved endnu ikke om det er noget der kører fast på samme ugedag eller om det vil variere. 
Skolen har ingen indflydelse på den del af genåbningen. 
Der er ingen testtvang. Man kan således sagtens køre sit eget testrul med PCR på faste 
ugedage hvis det er det man ønsker. 
 
Bestyrelsen er imponeret og godt tilfredse over den store indsats der gøres hver dag for at 
det hele hænger sammen og kan køre. 
 

6. Meddelelser 

• Elevråd 



 

 

ikke afholdt møde 
 

• Skolen 

Skolen har fået 175.000 fra legepladspuljen til en ny basketbane i skolegården. 
 

• SFO 

intet nyt – vi holder situationen taget i betragtning vores sfo tal rimeligt godt – men 
der er udmeldelser især ved 3. klasserne- lige som i resten af byen. 
 

• Formanden 

intet 
 

7. Hvad skal der informeres om? 

 

8. Punkter til næste møde 

 

9. Evt. 

”Jespers” trafikpunkt: Der bliver booket et møde med Conni fra kommunen og politiet. 
Jesper får aftalen i hus. Flemming har fået alt hvad vi har af kommunikation ift at se på om 
der er noget der kan gøres ift at forbedre kommunikationen. 
 
Terminsprøver hvordan opleves det at de ikke kan holdes? Nogen elever synes det er 
ligegyldigt – men de fleste elever er glade for at de har prøvet det inden de skal til 
afgangsprøve. Det er meget individuelt. Det kan gøre noget godt at få afmystificeret selve 
situationen og de bruges af medarbejderne til at se om der er noget der skal arbejdes med 
ift opgave og setup. Der er de senre år arbejdet meget med feedback og respons. 
8. Årg havde lagt an til en anden proces men har ikke kunnet afprøve det. Terminsprøverne 
opleves ikke umiddelbart som så vigtige ift at kunne vurdere fagligt formåen. Rent teknisk 
er der noget træning der mangler ift at bruge de rigtige skabeloner, printere osv. Det er 
ikke på samme måde opfanget ved terminsprøverne. 
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